
 
                       
                      tilsluttet 

 Referat fra MiLja-møte 19. jan. på TEAMS 

Tilstede : Trine Johnsen, Leif Bertnes, Arne Lunde, Sverre Samuelsen, Ida E Hvoslef, Åse Julsvik, 
Lars-Evan Pettersson, Arne Andersen, Arild Hagness, Kjell Hatteland, Torill Syversen, 
Helge Viken, Liv Jorunn Eriksen, Randi K S Andresen,  
Trine Steen, Cato Fiksdal, Tore Sætre 

Sak Ansvar

01-1/2022 Referat fra julemøtet 1.12.  (ikke skrevet - «hyggemøte») 
Litt om kanadagullris, saltproblematikken mm. 
Presentasjon av «Klasserom i friluft».

02-1/2022 Sagstua 
• ute:   

• inne: rengjøring, Åse tar initiativ, Torill hjelper. 

• drift/ansvar: 

• bruk: få barnebursdager i 2021 pga. covid. Passe på 
strømforbruket - lapp på døren?

Leif 

Åse/Torill 

Leif 

03-1/2022 Arrangementer/elvevandringer 

• Vinterdag på Sagstua lørdag 12. feb 2022, kl 13 til 15. 
• Arr. med fuglekassesnekring for barnehagebarn med foresatte 27. 

mars kl 13 til 15 på Sagstua.   
• Fugletittertur mandag 9. mai kl 18 fra Hauketo 
• Frilufts-uken 3.-11. sept  - vår elvevandring 11.9. kl.13 fra Ljabru 

Hovedgård. Tema: Spiselige planter? Vi avsluttet ved Sagstua med 
vafler og drikke - og natursti!   

• DNT-turer 27. og 28. sept - vaffelsalg? 
• KorpåsOlsen-tur?  Med Ole Opsahl i mai? 
• Østmarka Trail ?

  
Trine 

Helge 

Alle 

Sverre 
Cato 
Leif



04-1/2022 Prosjekter /Arbeidsområder 
Stier/Veier   
• Bedre merking langs hele Ljanselven = løpende oppgave. 
• Skilt ønskes ved Stenbråtveien til Hauketo 
• Hengebro: Ingrid B. Opdal, BYM, har arbeidet for ønsket bru /

turvei over Urskogen. 
• Tursti vest for Prinsdalsbekken ved Hauketo st. Krever rydding + 

klopp. Tog-plattformen Hauketo vest flyttes 50 m sydover.  
• E9 langs Stenbråtveien – innspill fra BYM: utsiktsplattform.  

Vi (MiLja) har kommet med forslag til hvor turstien skal legges.  
BYM sier den ligger på listen over prioriterte turveistrekninger som              
ønskes utredet og realisert i 2022. Eierforhold Obos 

Elver/bekker/vann 
• Lusetjern – BYM/VAV-plan, også på OE-plan. VAV-status: 

forprosjekt laget. Holmlia områdeløft kan være en innfallsport. Vi 
pådrivere mot bydelen. Lusetjernbekken skisseprosjekt laget av 
Grindaker landskapsarkitekter. Vi undersøker status. 

• . 
• Vannmåler nedenfor Skullerudstua? Ikke etablert - efterlyses. 

Planlagt; sees på når nytt vanninntak fungerer.   
Kontakt: Erling Christiansen, BYM. 

Fisk   
Vi må få hjelp av relevante etater for tilgang til både ressurser og 
fagkunnskap. 
  

• Fisk i elven?  Litt fisk i Liadalen.  Ved Hauketo? 
• Kulper i elven?  Hj Eide / Heidi Kristensen - utarbeider forslag. 

Kontakt med Thomas Andre Rud (sluttet?). Interesse fra Hj. Eide, 
under arbeid 

• Fisketrapp Hauketo: avh. av fisketelling / opp Kruttfossen. Nicolay 
Moe og Rune Bille Rørvik kan være aktuelle samarbeidspersoner. 

Sverre 
  

  
  

   

  
  
  

  

05-1/2022 Byggesaker mv 
• Hauketo st-planer - flytting av perrong. Det bygges fylling (ikke 

mur) og bekken må flyttes.    Følges opp. Arne 

06-1/2022 Brev/info/møter  
•  

07-1/2022 Infoskilt, kart ol. – 
• Infoskilt – metall-skilt ”på lager”.  (Kun ett igjen?) 
• Turguide Ljanselva  –  I kasse ved Sagdammen og ved 

Hallagerbanen.    
• Prinsdalsbekken – info-skilt under arbeid. Vente til mulig adkomst.

Arild 
  

 Liv Jorunn

08-1/2022 Skoler/barnehaver   
• OE har penger - ønsker prosjekter for barn. Konkurranse for 

skoleklasser? Steinerskolen eller Stenbråten aktuell?  
• Lærere/undervisningsopplegg: Presentasjon av forslag til opplegg 

vist på b.skole og ungd.skolenivå. Bra opplegg.  3 skoler deltok på 
møte på Sagstua 19. okt. .

Trine/Tore

09-1/2022 ElveRusken/dugnad 
• Ny organisering av Rusken. Tar kontakt i slutten april 2022 Trine

10-1/2022 Økonomi 
• 2021 - et lite overskudd - følger «planen».  Strømprisen en 

utfordring. Sjekker muligheter for støtte. 
• Ansvarsforsikring unødvendig  (IF-mail feb. 2020)

Leif



Neste møte / Årsmøte onsdag 2. mars      kl 16.45 på Sagstua                    2022-01-24  

11-1/2022 Løpende Oppgaver/Ønsker 
• OleBjørns plass  

• Urskogen  
Samarbeid med NOA om faktakunnskap/biologisk mangfold. 
Trenger bedre vern? Kontakt: Sigmund Hågvar. Evt. kan det 
opprettes reservat etter naturmangfoldloven. 
(Eks.Ekebergskråningen ) Vi må sjekke grenser /eierforhold og 
lovens beskyttelseseffekt.  

• Reguleringsplaner langs elver 
Byggegrenser og vern – OE-oppgave – må på Bystyreplan. 
Leirskallen – jobbe for bedring mot PBE?  
Store problemer i  Høgåsv. 1. og nybygging ved Leirskallen.  

• Ljabru Elvepark  
       Hovedvei over elven med rundkjøring er en utfordring.                        
•   
• Rydding av utvalgte partier for å få fram elva. Tangenjordet 

(Kanadagullris).  ”instruks” lagt på hjemmesidene. 
• Arbeidsgruppe dannet. 
• Sagdammen (gjengroing) og østover (busk og kratt) 
• Parkslirekne fjernes? Ved moskeen og Tangen. 4-års jobb - kutte + 

«RoundUp». Privat tillatelse gitt. Vi kan teste mindre areal.     
• Prinsdalsbekken - fjerne gjerdet ved Telebygget?  
• Parkforslag utarbeidet for Nordstrandv nr 125 + 127 - følges opp. 
• Vannregion Glomma - fellesuttalelse med OE sendt 14 mai 2019. 

Intet hørt. 
•

  

  

Trine/ 
Ida 

 

12-1/2022 Aktuelt 
• Klasserom i friluft 

Kun tillatelse til 2 store skiltstativ nedenfor Engersbråten.        
Gruppe i gang med å lage skiltinnhold. Tores «mal» fin. 

• Forurensing fra Røssedalsbekken? Undersøkes. OK nå? 
• Veisalt til sidebekker.  Prøver tatt. Prosjekt/.møte med BYM? 
• Liadalen - slalombakken 
       Opprydding –  absolutt bedre. 
• Oppgave-oppstilling (Sagstua, salg, elven, kontakter, aktiviteter) 
       Skjemaet ajourføres. 
• BYM - Karen har sluttet - ny kontakt over påske?  
• Vi trenger bedre kontakt med Bydelene. Vi sender strategiplan,              

deretter møte. Kontaktperson i bydelen. 
• Styreansvarsforsikring? Ikke aktuelt! 
• Årsberetning 2021.  Korrigeres, 
• Vedtekter 

 Forslag til vedtektsendringer lages til neste møte = Årsmøte.  

NB !! Vi trenger på sikt yngre kontakter som kan være med i ledelsen 
av Miljøprosjekt Ljanselva, fint med tips om personer. 

Leif 
Arild 
Leif-Evan 
Arild 

  
Trine 

Sverre 

ALLE 



                                   tilsluttet 

postadresse: Kneika 5 A, 1167 Oslo 
e: ljanselva@osloelveforum.no     org.nr. 997 867 815  www.osloelveforum.no  org.nr. 983 350 313 

Vi ser på vår virksomhet som en forlenget ”blå-grønn arm” for bydelene Nordstrand, Østensjø og Søndre Nordstrand.
                                    

       
Referat fra årsmøtet på Sagstua 2. mars 2022 

Tilstede:  Trine Johnsen, Leif Bertnes, Arne Lunde, Sverre Samuelsen, Ida E.Hvoslef, Åse Julsvik, 
Lars-Evan Pettersson, Arne Andersen, Arild Hagness, Kjell Hatteland, Torill Syversen, 
Helge Viken, Liv Jorunn Eriksen, Randi K S Andresen, Cato Fiksdal, Trine Steen, Tore Sætre 
Gjest: Marius Haugen 

Nordstrand, 2022-03-03 

                                  Trine Johnsen (sign).            Sverre Samuelsen (sign) 

Sak Ansvar

Å1-2022 Konstituering 
• innkallelsen godkjent 
• ordstyrer og referent - Sverre S 
• 2 underskrivere - leder og referent.

Leder

Å2-2022 Årsmelding 2021 
         Godkjent - se hjemmesiden

Å3-2022 Regnskap 2021 
        Gjennomgått - lite matsalg og utleie pga corona.  
        Engangs fuglekasselagerinntekt. 
        Et lite overskudd.   
         

Å4-2022 Vedtektsendringer 
        Forslag enstemmig vedtatt med små endringer - se vedlegg

Å5-2022 Valg 
• Styre - Trine J (leder), Leif B, Torill S og Sverre S valgt


 
                       
                      tilsluttet 

Referat fra MiLja-møte 2. mars på Sagstua 

Tilstede : Trine Johnsen, Leif Bertnes, Arne Lunde, Sverre Samuelsen, Ida E Hvoslef, Åse Julsvik, 
Lars-Evan Pettersson, Arne Andersen, Arild Hagness, Kjell Hatteland, Torill Syversen, 
Helge Viken, Liv Jorunn Eriksen, Randi K S Andresen,  
Trine Steen, Cato Fiksdal, Tore Sætre 
Gjest: Marius Haugen 

Sak Ansvar

01-2/2022 Referat fra TEAMs-møtet 19.1. godkjent - se hjemmesiden.

02-2/2022 Sagstua 
• ute:   

• inne: rengjøring, Åse tar initiativ, Torill hjelper. 

• drift/ansvar/oppgaver: Skjema ajourføres og distribueres til alle. 
 Mange oppgaver - må fordeles. 

• bruk: Passe på strømforbruket - lapp på døren!

Leif 

Åse/Torill 

Leif 

03-2/2022 Arrangementer/elvevandringer 

• Vinterdag på Sagstua ifm. Fuglekassesnekring 27.3. Info ut! 
• Arr. med fuglekassesnekring for barnehagebarn med foresatte 27. 

mars kl 13 til 15 på Sagstua.   
• Fugletittertur mandag 9. mai kl 18 fra Hauketo 
• Frilufts-uken 3.-11. sept  - vår elvevandring 11.9. kl.13 fra Ljabru 

Hovedgård. Tema: Spiselige planter? Vi avsluttet ved Sagstua med 
vafler og drikke - og natursti!   

• DNT-turer 27. og 28. sept - vaffelsalg? (Kl. 13-14) 
• KorpåsOlsen-tur -  med Ole Opsahl -  søndag 22. mai 
• Østmarka Trail i august

  
Trine 

Helge 

Alle 

Sverre 
Cato 
Leif



04-2/2022 Prosjekter /Arbeidsområder 
Stier/Veier   
• Bedre merking langs hele Ljanselven = løpende oppgave. 
• Hengebro: Ingrid B. Opdal, BYM, har arbeidet for ønsket bru /

turvei over Urskogen. 
• Tursti vest for Prinsdalsbekken ved Hauketo st. Krever rydding + 

klopp. Tog-plattformen Hauketo vest flyttes 50 m sydover.  
• E9 langs Stenbråtveien – innspill fra BYM: utsiktsplattform.  

Vi (MiLja) har kommet med forslag til hvor turstien skal legges.  
BYM sier den ligger på listen over prioriterte turveistrekninger som              
ønskes utredet og realisert i 2022. Eierforhold Obos 

Elver/bekker/vann 
• Lusetjern – BYM/VAV-plan, også på OE-plan. VAV-status: 

forprosjekt laget. Holmlia områdeløft kan være en innfallsport. Vi 
pådrivere mot bydelen. Lusetjernbekken skisseprosjekt laget av 
Grindaker landskapsarkitekter. Vi undersøker status. 

• . 
• Vannmåler nedenfor Skullerudstua? Ikke etablert - efterlyses. 

Planlagt; sees på når nytt vanninntak fungerer.   
Kontakt: Erling Christiansen, BYM. 

Fisk   
Vi må få hjelp av relevante etater for tilgang til både ressurser og 
fagkunnskap.  

• Fisk i elven?  Litt fisk i Liadalen.  Ved Hauketo? 
• Habitatforbedringer - BYM lagt steiner ved OleBjørns plass i febr 
• Kulper i elven?  Hj Eide / Heidi Kristensen - utarbeider forslag. 

Interesse fra Hj. Eide, under arbeid. 
• Fisketrapp Hauketo: avh. av fisketelling / opp Kruttfossen. Nicolay 

Moe og Rune Bille Rørvik kan være aktuelle samarbeidspersoner. 

Sverre 

  
  

   

  
  
  

  

05-2/2022 Byggesaker mv 
• Hauketo st-planer - flytting av perrong. Det bygges fylling (ikke 

mur) og bekken må flyttes.    Kvikkleire? Følges opp. 
•

Ida 

06-2/2022 Brev/info/møter  
•       FSU Nordstrand - info fra møte 17.2. og 1.3.  
       E Eide i bydel Nordstrand sekretær. Arild i styret.

Arild

07-2/2022 Infoskilt, kart ol. – 
• Infoskilt – div, metall-skilt (A4) ”på lager”.   
• Turguide Ljanselva  –  I kasse ved Sagdammen og Hallagerbanen.    
• Prinsdalsbekken – info-skilt under arbeid. Vente til mulig adkomst.

Sverre 
  
 Liv Jorunn

08-2/2022 Skoler/barnehaver   
• OE har penger - ønsker prosjekter for barn. Konkurranse for 

skoleklasser? Steinerskolen eller Stenbråten aktuell?  
• Lærere/undervisningsopplegg: Presentasjon av forslag til opplegg 

vist på b.skole og ungd.skolenivå. Bra opplegg.  3 skoler deltok på 
møte på Sagstua 19. okt. (PowerPoint sendt alle oss.) 

 Knyttes opp mot Klasserom i Friluft. 

Trine/Tore

09-2/2022 ElveRusken/dugnad 
• Ny organisering av Rusken. Tar kontakt i slutten april 2022 Trine

10-2/2022 Økonomi 
• Strømprisen en utfordring. Sjekker muligheter for støtte. 
• Budsjett 2022 - gjennomgått. Underskudd på kr 2.800.

Leif



Neste møte  26.4.    kl 16.45 på Sagstua                                Sverre S          2022-03-03  

11-2/2022 Løpende Oppgaver/Ønsker 
• OleBjørns plass  

• Urskogen  
Samarbeid med NOA om faktakunnskap/biologisk mangfold. 
Trenger bedre vern? Kontakt: Sigmund Hågvar. Evt. kan det 
opprettes reservat etter naturmangfoldloven. 
(Eks.Ekebergskråningen ) Vi må sjekke grenser /eierforhold og 
lovens beskyttelseseffekt. 
Konflikt mellom bedre vern og turvei E9? Kloakkrøret hindrer vern? 

• Reguleringsplaner langs elver 
Byggegrenser og vern – OE-oppgave – må på Bystyreplan. 
Leirskallen – jobbe for bedring mot PBE?  
Store problemer i  Høgåsv. 1. og nybygging ved Leirskallen.  

• Ljabru Elvepark  
                            
• Rydding av utvalgte partier for å få fram elva. Tangenjordet 

(Kanadagullris).  ”instruks” lagt på hjemmesidene. 
       Arbeidsgruppe dannet. 
• Sagdammen (gjengroing) og østover (busk og kratt) 
• Parkslirekne fjernes? Ved moskeen og Tangen. 4-års jobb - kutte + 

«RoundUp». Privat tillatelse gitt. Vi kan teste mindre areal.     
• Prinsdalsbekken - fjerne gjerdet ved Telebygget?  
• Parkforslag utarbeidet for Nordstrandv nr 125 + 127 - følges opp. 
• Vannregion Glomma - fellesuttalelse med OE sendt 14 mai 2019. 

Intet hørt. 
•

  

  

Trine/ 

Ida 

 

12-2/2022 Aktuelt 
• Klasserom i friluft 

Kun tillatelse til 2 store skiltstativ nedenfor Engersbråten.        
Gruppe i gang med å lage skiltinnhold. Status ? 

• Forurensing fra Røssedalsbekken? Undersøkes. OK nå 
• Oljeutslipp fra Skullerudstua skianlegg - opprenskning pågår.  
• Veisalt til sidebekker.  Prøver tatt. Prosjekt/.møte med BYM. Kart og 

måleresultater laget. 
• Turveiskilt (E9) ønskes ved Stenbråtveien til Hauketo. Skilt lages av 

oss. 
• Oppgave-oppstilling (Sagstua, salg, elven, kontakter, aktiviteter) 
       Skjemaet ajourføres. 
• BYM - Karen har sluttet - ny kontakt over påske?  
• Vi trenger bedre kontakt med Bydelene. Vi sender strategiplan,              

deretter møte. Kontaktperson i bydelen. 

NB !! Vi trenger på sikt yngre kontakter som kan være med i ledelsen 
av Miljøprosjekt Ljanselva, fint med tips om personer. 

Leif 
Arild 

Lars-Evan 

Sverre 

Styret 
  

Trine 

ALLE 



 
                       
                      tilsluttet 

Referat fra MiLja-møte 26. april på Sagstua 

Tilstede : Trine Johnsen, Leif Bertnes, Arne Lunde, Sverre Samuelsen, Ida E Hvoslef, Åse Julsvik, 
Lars-Evan Pettersson, Arne Andersen, Arild Hagness, Kjell Hatteland, Torill Syversen, 
Helge Viken, Liv Jorunn Eriksen, Randi K S Andresen,  
Trine Steen, Cato Fiksdal, Tore Sætre, Marius Haugen 

Sak Ansvar

01-3/2022 Referat fra møtet 2.3. godkjent - finnes på hjemmesiden. 

Vedtektsendringer godkjent

02-3/2022 Sagstua 
• ute:   

• inne: rengjøring, Åse tar initiativ, Torill hjelper. 

• drift/ansvar/oppgaver: Skjema ajourføres og distribueres til alle. 
 Mange oppgaver - må fordeles.  Leif «trapper ned»! Frist 20.5. 

• bruk: Passe på strømforbruket - lapp på døren!

Leif 

Åse/Torill 

Alle 

03-3/2022 Arrangementer/elvevandringer 
• Fugletittertur mandag 9. mai kl 18 fra Hauketo.  Fuglekasse-

utlevering, verveslipp. (Trine S vafler.) 
• KorpåsOlsen-tur -  med Ole Opsahl -  søndag 22. mai fra Sagstua 

kl.10, servering kl. 13. (Trine S vafler) 
• Østmarka Trail 27. august 
• Frilufts-uken 3.-11. sept  - vår elvevandring 11.9. kl.13 fra Ljabru 

Hovedgård. Tema: Sopp. Vi avsluttet ved Sagstua med vafler og 
drikke - og natursti!   

• DNT-turer 27. og 28. (Åse/Trine S)  sept - vaffelsalg? (Kl. 13-14) 
•

Helge 

Cato 

Leif 
Alle 

Sverre 



04-3/2022 Prosjekter /Arbeidsområder 
Stier/Veier   
• Bedre merking langs hele Ljanselven = løpende oppgave. 
• Hengebro: Ingrid B. Opdal, BYM, har arbeidet for ønsket bru /

turvei over Urskogen. 
• Tursti vest for Prinsdalsbekken ved Hauketo st. Krever rydding + 

klopp. Tog-plattformen Hauketo vest flyttes 50 m sydover.  
• E9 langs Stenbråtveien – innspill fra BYM: utsiktsplattform.  

Vi (MiLja) har kommet med forslag til hvor turstien skal legges.  
BYM sier den ligger på listen over prioriterte turveistrekninger som              
ønskes utredet og realisert i 2022. Eierforhold Obos 

Elver/bekker/vann 
• Lusetjern – BYM/VAV-plan, også på OE-plan. VAV-status: 

forprosjekt laget. Holmlia områdeløft kan være en innfallsport. Vi 
pådrivere mot bydelen. Lusetjernbekken skisseprosjekt laget av 
Grindaker landskapsarkitekter. Vi undersøker status. 

• . 
• Vannmåler nedenfor Skullerudstua?  Planlagt; NVE-ansvar - sees 

på når nytt vanninntak fungerer.   

Fisk   
Vi må få hjelp av relevante etater for tilgang til både ressurser og 
fagkunnskap.  

• Fisk i elven?  Litt fisk i Liadalen.  Ved Hauketo? 
• Habitatforbedringer - BYM lagt steiner i Liadalen 23.3. 
• Kulper i elven?  Hj Eide / Heidi Kristensen - utarbeider forslag. 

Interesse fra Hj. Eide, under arbeid. 
• Fisketrapp Hauketo: avh. av fisketelling / opp Kruttfossen. Nicolay 

Moe og Rune Bille Rørvik kan være aktuelle samarbeidspersoner. 

Sverre 

  
  

   

  
  
  

  

05-3/2022 Byggesaker mv 
• Hauketo stasjon - flytting av perrong. Det bygges fylling (ikke 

mur) og bekken må flyttes.    Kvikkleire? Følges opp. 
• Småhusplanen i Oslo.  Innspill ang. Ljanselva via OE. 
• Postdammen - nye hus -  med asfaltdekke (protest?). 

Ida 
Ida 
Ida/Torill 

06-3/2022 Brev/info/møter  
•      FSU samling 23.5. 
       

Arild

07-3/2022 Infoskilt, kart ol. – 
• Infoskilt – div, metall-skilt (A4) ”på lager”.   
• Turguide Ljanselva  –  I kasse ved Sagdammen og Hallagerbanen.    
• Prinsdalsbekken – info-skilt under arbeid. Vente til mulig adkomst.

Sverre 
  
 Liv Jorunn

08-3/2022 Skoler/barnehaver   
• OE har penger - ønsker prosjekter for barn. Konkurranse for 

skoleklasser? Steinerskolen eller Stenbråten aktuell?  
• Lærere/undervisningsopplegg:   
 Knyttes opp mot Klasserom i Friluft.  
• Munkerud skole miniadopsjon på OleBjørns plass kl 10 den 27.4. 

Trine/Tore

09-3/2022 ElveRusken/dugnad 
• Ny organisering av Rusken. Tar kontakt i slutten april 2022 
• Hauketo Ungdomsskole og Prinsdal barneskole rydder ved Hauketo 

3.mai. Noen av oss stiller.    (Arne L, Trine J) 

Trine 
Tore

10-3/2022 Økonomi 
• Strømprisen en utfordring. Sjekker muligheter for støtte i Bydelen. 
• Naturvernforbundet faktureres kr. 3.000 for fuglekasselagring. 
•

Leif



Neste møte  mandag 20. juni    kl 16.45 på Sagstua                  Sverre S          2022-04-26 
  

11-3/2022 Løpende Oppgaver/Ønsker 
• OleBjørns plass  

• Urskogen  
Samarbeid med NOA om faktakunnskap/biologisk mangfold. 
Trenger bedre vern? Kontakt: Sigmund Hågvar. Evt. kan det 
opprettes reservat etter naturmangfoldloven. 
(Eks.Ekebergskråningen ) Vi må sjekke grenser /eierforhold og 
lovens beskyttelseseffekt. 
Konflikt mellom bedre vern og turvei E9? Kloakkrøret hindrer vern? 
Vi ønsker VAV-kart gjennom Urskogen. 

• Reguleringsplaner langs elver 
Byggegrenser og vern – OE-oppgave – må på Bystyreplan. 
Leirskallen – jobbe for bedring mot PBE?  
Store problemer i  Høgåsv. 1. og nybygging ved Leirskallen.  

• Ljabru Elvepark  
                            
• Rydding av utvalgte partier for å få fram elva.  
• Tangenjordet (Kanadagullris).  ”instruks” lagt på hjemmesidene. 
       Oppfordring (FB): Brekk/kutt nye skudd!  2.6. kl 18 ved Hauketo. 
• Sagdammen (gjengroing) og østover (busk og kratt) 
• Sibirkornell fjernes? (Mye ved Sagdammen) 
• Parkslirekne fjernes? Ved moskeen og Tangen. 4-års jobb - kutte + 

«RoundUp». Privat tillatelse gitt. Vi kan teste mindre areal.     
• Prinsdalsbekken - fjerne gjerdet ved Telebygget?  
• Parkforslag utarbeidet for Nordstrandv nr 125 + 127 - følges opp. 
• Vannregion Glomma - fellesuttalelse med OE sendt 14 mai 2019. 

Intet hørt. 
•

  

  

Trine/ 

Ida 
Trine  

Kjell/Liv J 

 

12-3/2022 Aktuelt 
• Klasserom i friluft 

Kun tillatelse til 2 store skiltstativ nedenfor Engersbråten.   
Befaring 27.4.      Gruppe i gang med å lage skiltinnhold. 

•   
• Oljeutslipp fra Skullerudstua skianlegg - opprenskning pågår. 
• Brunt vann pga. rørvasking ved Skullerud-vannverket  
• Veisalt til sidebekker.  Prøver tatt. Prosjekt/.møte med BYM. Kart og 

måleresultater laget. 
• Turveiskilt (E9) ønskes ved Stenbråtveien til Hauketo. Skilt lages av 

oss. 
• Oppgave-oppstilling (Sagstua, salg, elven, kontakter, aktiviteter) 
       Skjemaet ajourføres. 
• BYM - (Nikolai Holm Varkold)? 
• Vi trenger bedre kontakt med Bydelene. Vi sender strategiplan (ikke 

klar) deretter møte. Kontaktperson i bydelen. 

NB !! Vi trenger på sikt yngre kontakter som kan være med i ledelsen 
av Miljøprosjekt Ljanselva, fint med tips om personer. 

Leif 

Arild 

Lars-Evan 

Sverre 

Styret 
  

Trine 

ALLE 



 

 

 
                       
                      tilsluttet 

 
 

Refarat fra MiLja-møte 20. juni på Sagstua 
 
Tilstede : Trine Johnsen, Leif Bertnes, Arne Lunde, Sverre Samuelsen, Ida E Hvoslef, Åse Julsvik, 

Lars-Evan Pettersson, Arne Andersen, Arild Hagness, Kjell Hatteland, Torill Syversen, 
Helge Viken, Liv Jorunn Eriksen, Randi K S Andresen,  
Trine Steen, Cato Fiksdal, Tore Sætre, Marius Haugen 
 

Sak  Ansvar  

01-4/2022 Referat fra møtet 26.4. godkjent - finnes på hjemmesiden.   

02-4/2022 Sagstua 

• ute:  dugnad i sommer: huset, grus mm 
        Hester er kommet fra Bakkeløkka 
 

• inne:  
 

• drift/ansvar/oppgaver: 

  Mange oppgaver = fordelt.  Leif «trapper ned» fra høsten. Oversikt 
kommer. 
 

• bruk: 

 
Sverre 
Torill 
 
Åse/Torill 
 
 
Alle 

 

03-4/2022 Arrangementer/elvevandringer 

• Fugletittertur mandag 9. mai kl 18 fra Hauketo.  Fuglekasse-
utlevering, verveslipp. (Trine S vafler.) Fint fremmøte - godt salg. 

• KorpåsOlsen-tur -  med Ole Opsahl -  søndag 22. mai fra Sagstua 
kl.10, servering kl. 13. (Trine S vafler). Hyggelig tur 10 deltagere. 
Mulig gjentakelse i 2023 ønsket. 

•  

• Østmarka Trail 27. august 

• Frilufts-uken 3.-11. sept  - vår elvevandring 11.9. kl.13 fra Ljabru 
Hovedgård. Tema: Sopp (v/Ida og Bente). Vi avsluttet ved Sagstua 
med vafler og drikke - og natursti!   

• «Miljødep-veteran»tur 14. sept - ønsker å betale for guiding 

• DNT-turer 27. og 28. sept - vafler v/Trine Steen og hjelper 

 

Helge 

 

Cato 

 

 

 

Leif/alle 
Trine J 

Sverre 

Sverre, 
ArneA,Trine 

Sverre,Trine 

 



 

 

, 04-4/2022 Prosjekter /Arbeidsområder 
Stier/Veier   

• Bedre merking langs hele Ljanselven = løpende oppgave. 

• Hengebro: Ingrid B. Opdal, BYM, har arbeidet for ønsket bru 
/turvei over Urskogen. 

• Tursti vest for Prinsdalsbekken ved Hauketo st. Krever rydding + 
klopp. Tog-plattformen Hauketo vest flyttes 50 m sydover.  

• E9 langs Stenbråtveien – innspill fra BYM: utsiktsplattform.  
Vi (MiLja) har kommet med forslag til hvor turstien skal legges.  
BYM sier den ligger på listen over prioriterte turveistrekninger som              
ønskes utredet og realisert i 2022. Eierforhold Obos 

 
Elver/bekker/vann 

• Lusetjern – BYM/VAV-plan, også på OE-plan. VAV-status: 
forprosjekt laget. Holmlia områdeløft kan være en innfallsport. Vi 
pådrivere mot bydelen. Lusetjernbekken skisseprosjekt laget av 
Grindaker landskapsarkitekter. Vi undersøker status. 

• . 

• Vannmåler nedenfor Skullerudstua?  Planlagt; NVE-ansvar - sees 
på når nytt vanninntak fungerer.   
 

Fisk   
Vi må få hjelp av relevante etater for tilgang til både ressurser og 
fagkunnskap.  

• Fisk i elven?  Litt fisk i Liadalen.  Ved Hauketo? 

• Habitatforbedringer - BYM lagt steiner i Liadalen 23.3. 

• Kulper i elven?  Hj Eide / Heidi Kristensen - utarbeider forslag. 
Interesse fra Hj. Eide, under arbeid. 

• Fisketrapp Hauketo: avh. av fisketelling / opp Kruttfossen. Nicolay 
Moe og Rune Bille Rørvik kan være aktuelle samarbeidspersoner.  

 
Sverre 

 

 

 

 
 

  

  
 

 

 

   

 

 

 

  

  

  

 

  

 

05-4/2022 Byggesaker mv 
• Hauketo stasjon - flytting av perrong. Det bygges fylling (ikke 

mur) og bekken må flyttes.    Kvikkleire? Følges opp. 

• Småhusplanen i Oslo.  Innspill ang. Ljanselva via OE. 

• Postdammen – reaksjon på nye hus: Uttalelse sendt PBE 
08.06.2022 Saksnummer 202205427 

 
 
Ida 
Ida 
Ida/Torill/ 
Trine 

 

06-4/2022 Brev/info/møter  
•      FSU samling 23.5. på Frognerseteren Friluftsenter 
•       
         

 
Arild/Arne L 

 

07-4/2022 Infoskilt, kart ol. – 

• Infoskilt – div, metall-skilt (A4) ”på lager”.   

• Turguide Ljanselva  –  I kasse ved Sagdammen og Hallagerbanen.    

• Prinsdalsbekken – info-skilt under arbeid. Vente til mulig adkomst. 

 
Sverre 
  
 Liv Jorunn 

 

08-4/2022 Skoler/barnehaver   

• OE har penger - ønsker prosjekter for barn. Konkurranse for 
skoleklasser? Steinerskolen eller Stenbråten aktuell?  

• Lærere/undervisningsopplegg:   

  Knyttes opp mot Klasserom i Friluft.  

• Munkerud skole miniadopsjon på OleBjørns plass den 27.4. Over 
100 tilstede. 

 
 
 
 
Trine/Tore 



 

 

09-4/2022 ElveRusken/dugnad 
• Ny organisering av Rusken. Prinsdal barneskole ryddet ved 

Hauketo 3.mai sammen med noen av oss, Rusken stilte med telt, 
effekter til barna og NCC hjalp til ved Ljanselva og Gjersrudbekken 

 
Trine 
Tore 

10-4/2022 Økonomi 

• Strømprisen en utfordring. Sjekker muligheter for støtte i Bydelen. 

• Naturvernforbundet faktureres kr. 3.000 for fuglekasselagring. 

• Årlig bidrag (kr 10.000) fra Bydelen mottatt. 

• Mottar kr. 5000,- etter søknad fra Oslo Elveforum. 

 
Leif 

11-4/2022 Løpende Oppgaver/Ønsker 
• OleBjørns plass  

 
• Urskogen  

Samarbeid med NOA om faktakunnskap/biologisk mangfold. 
Trenger bedre vern? Kontakt: Sigmund Hågvar. Evt. kan det 
opprettes reservat etter naturmangfoldloven. 
(Eks.Ekebergskråningen ) Vi må sjekke grenser /eierforhold og 
lovens beskyttelseseffekt. 

Konflikt mellom bedre vern og turvei E9? Kloakkrøret hindrer ikke 
vern, men Statsforvalteren må komme med tilrådning til Miljødirekto-
ratet, ref. mail fra tone.lise.alstad.eid@miljodir.no 
Vi har gammelt VAV-kart gjennom Urskogen. 
 

• Reguleringsplaner langs elver 
Byggegrenser og vern – OE-oppgave – må på Bystyreplan. 
Leirskallen – jobbe for bedring mot PBE?  
Store problemer i  Høgåsv. 1. og nybygging ved Leirskallen.  

• Ljabru Elvepark  

                            
• Rydding av utvalgte partier for å få fram elva.  
• Tangenjordet (Kanadagullris).  ”instruks” lagt på hjemmesidene. 

       Oppfordring (FB): Brekk/kutt nye skudd! Dugnader avholdt med 
hjelp fra Østensjøvannets Venner 2.6. kl 18 ved Hauketo 

       + 20. juni kl 13. 
• Sagdammen (gjengroing) og østover (busk og kratt) 
• Sibirkornell fjernes? (Mye ved Sagdammen) 
• Parkslirekne fjernes? Ved moskeen og Tangen. 4-års jobb - kutte + 

«RoundUp». Privat tillatelse gitt. Vi kan teste mindre areal.     
• Prinsdalsbekken - fjerne gjerdet ved Telebygget?  
• Parkforslag utarbeidet for Nordstrandv nr 125 + 127 - følges opp. 
• Vannregion Glomma - fellesuttalelse med OE sendt 14 mai 2019. 

Intet hørt 

 
  
 
 
  
 
Trine/ 
 
 
Ida 
Trine  
Lars-

Evan/Arne L 

 

 

 

 

 

 

 

 

Trine 

 

 

 
Kjell/Liv 

Jorunn 

 

  



 

 

 12-4/2022 Aktuelt 

• Klasserom i friluft 
Kun tillatelse til 2 store skiltstativ nedenfor Engersbråten.   
Gruppe stort sett klare med skiltinnhold.  Jobbes med i juni/juli.  BYM 
på Rustadsaga kan komme med benker og kubber. 
Og kanskje «leketre» til OleBjørns plass  

• Skifte til egenlagde skiltrammer?  

• Oljeutslipp fra Skullerudstua skianlegg - opprenskning pågår. 

• Brunt vann pga. rørvasking ved Skullerud-vannverket  

• Veisalt til sidebekker.  Prøver tatt. Prosjekt/.møte med BYM. Kart og 
måleresultater laget. 

• Turveiskilt (E9) ønskes ved Stenbråtveien til Hauketo. Skilt bestilt 
13.6. sammen med skilt til Klasserom i Friluft. 

• Oppgave-oppstilling (Sagstua, salg, elven, kontakter, aktiviteter) 
       Skjemaet ajourføres. 
• BYM-kontakt: (Nikolai Holm Varkold)? Ber om årlig tur til høsten. 
• Vi trenger bedre kontakt med Bydelene. Vi sender strategiplan (ikke 

klar) deretter møte i september/okt. Kontaktperson i bydelene. I 
Østensjø bydel felles presentasjon av Østensjøvannets Venner, 
Ljanselva og Alna. 
 

NB !! Vi trenger på sikt yngre kontakter som kan være med i ledelsen 
av Miljøprosjekt Ljanselva, fint med tips om personer.  

 
 
 
Leif 
 

 

Leif 

Arild 

 
Lars-Evan 
 
Sverre 
 
Sty ret 
  
 
Trine 
 
 
ALLE  

 

 
 
A 
Neste møte  25. August   kl 16.45 på Sagstua              ?????????                2022-06-27/TJ 

  



 
                       
                      tilsluttet 

Referat fra MiLja-møte 25. aug. på Sagstua 

Tilstede: Trine Johnsen, Leif Bertnes, Arne Lunde, Sverre Samuelsen, Ida E Hvoslef, Åse Julsvik, 
Lars-Evan Pettersson, Arne Andersen, Arild Hagness, Kjell Hatteland, Torill Syversen, 
Helge Viken, Liv Jorunn Eriksen, Randi K S Andresen,  
Trine Steen, Cato Fiksdal, Tore Sætre, Marius Haugen 

Sak Ansvar

01-5/2022 Referat fra møtet 20.6. godkjent - finnes på hjemmesiden.

02-5/2022 Sagstua 
• ute:  grus lagt ut på hele plassen. 

         Dugnad vurderes.  
        Skigarden? - får stå inntil videre. Nytt skoleprosjekt? 
        Hester fra Bakkeløkka - slutt for i år. 

• inne:  

• drift/ansvar/oppgaver: 
 Oppgavene = fordelt.   Oversikten oppdateres.  

• bruk:

Arne L 
Sverre 
Trine J 
Torill 

Åse/Torill 

Sverre 

03-5/2022 Arrangementer/elvevandringer 
• Østmarka Trail 27. august på Sagstua fra kl 07:45 til kl 18. 
• Frilufts-uken 3.-11. sept  - vår elvevandring 11.9. kl.13 fra Ljabru 

Hovedgård. Tema: Sopp. Vi avsluttet ved Sagstua med vafler og 
drikke - og natursti!   

• «Miljødep-veteran»tur 14. sept. Kl.  startsted ?                         
Ønsker å betale for guiding 

• DNT-turer 27. og 28. sept - «går forbi» 
• Strandhugg-dager (OF)  - ikke aktuelt for oss. 

Leif/alle 
Alle 

Tr J/S S/A A 

Sverre 



04-5/2022 Prosjekter /Arbeidsområder 
Stier/Veier   
• Bedre merking langs hele Ljanselven = løpende oppgave. 
• Hengebro: Ingrid B. Opdal, BYM, har arbeidet for ønsket bru /

turvei over Urskogen. 
• Tursti vest for Prinsdalsbekken ved Hauketo st. Krever rydding + 

klopp. Tog-plattformen Hauketo vest flyttes 50 m sydover.  
• E9 langs Stenbråtveien – innspill fra BYM: utsiktsplattform.  

Vi (MiLja) har kommet med forslag til hvor turstien skal legges.  
BYM sier den ligger på listen over prioriterte turveistrekninger som              
ønskes utredet og realisert i 2022. Eierforhold Obos 

Elver/bekker/vann 
• Lusetjern – BYM/VAV-plan, også på OE-plan. VAV-status: 

forprosjekt laget. Holmlia områdeløft kan være en innfallsport. Vi 
pådrivere mot bydelen. Lusetjernbekken skisseprosjekt laget av 
Grindaker landskapsarkitekter. Vi undersøker status. 

• . 
• Vannmåler nedenfor Skullerudstua?  Planlagt; NVE-ansvar - sees 

på når nytt vanninntak fungerer.   

Fisk   
Vi må få hjelp av relevante etater for tilgang til både ressurser og 
fagkunnskap.  

• Fisk i elven?  Litt fisk i Liadalen.  Ved Hauketo? 
• Habitatforbedringer - BYM lagt steiner i Liadalen 23.3. 
        Gytegrus og stener lagt ut ovenfor Sagdammen i juni. 
• Kulper i elven?  Hj Eide / Heidi Kristensen - utarbeider forslag. 

Interesse fra Hj. Eide, under arbeid. 
• Fisketrapp Hauketo: avh. av fisketelling / opp Kruttfossen. Nicolay 

Moe og Rune Bille Rørvik kan være aktuelle samarbeidspersoner.  
• Fisketeller nede ved fisketrappen? 
•

Sverre 

  
  

   

  
  
  

  

05-5/2022 Byggesaker mv 
• Hauketo stasjon - flytting av perrong. Det bygges fylling (ikke 

mur) og bekken må flyttes.   Kvikkleire? Følges opp. 
•

06-5/2022 Brev/info/møter  
•          

07-5/2022 Infoskilt, kart ol. – 
• Infoskilt – div, metall-skilt (A4) ”på lager”.   
• Turguide Ljanselva  –  I kasse ved Sagdammen og Hallagerbanen.    
• Prinsdalsbekken – info-skilt under arbeid. Vente til mulig adkomst.

Arild 
  
 Liv Jorunn

08-5/2022 Skoler/barnehaver   
• OE har penger - ønsker prosjekter for barn. Konkurranse for 

skoleklasser? Steinerskolen eller Stenbråten aktuell?  
• Lærere/undervisningsopplegg: kontakt med skoler.   
 Knyttes opp mot Klasserom i Friluft.  

Tore 

09-5/2022 ElveRusken/dugnad 
•
•

10-5/2022 Økonomi 
• Naturvernforbundet betalt kr. 3.000 for fuglekasselagring. 
• Mottatt kr. 5.000 fra Oslo Eleveforum - Klasserom i Friluft



Neste møte  4. okt     kl 16.45 på Sagstua                             Sverre                  2022-08-26 
  

11-5/2022 Løpende Oppgaver/Ønsker 
• OleBjørns plass  

• Urskogen  
Samarbeid med NOA om faktakunnskap/biologisk mangfold. 
Trenger bedre vern? Kontakt: Sigmund Hågvar. Evt. kan det 
opprettes reservat etter naturmangfoldloven. 
(Eks.Ekebergskråningen ) Vi må sjekke grenser /eierforhold og 
lovens beskyttelseseffekt. Overlates til S Hågvar. 
Vi har VAV-kart gjennom Urskogen. 

• Reguleringsplaner langs elver 
Byggegrenser og vern – OE-oppgave – må på Bystyreplan. 
Leirskallen – jobbe for bedring mot PBE?  
Store problemer i  Høgåsv. 1. og nybygging ved Leirskallen.  

• Ljabru Elvepark  
                            
• Rydding av utvalgte partier for å få fram elva.  
• Tangenjordet (Kanadagullris).  ”instruks” lagt på hjemmesidene. 
       Oppfordring (FB): Brekk/kutt nye skudd!  Status ? 
• Sagdammen (gjengroing) og østover (busk og kratt) B Bredesen. 
• Sibirkornell fjernes? (Mye ved Sagdammen) 
• Parkslirekne fjernes? Ved moskeen og Tangen. 4-års jobb - kutte + 

«RoundUp». Privat tillatelse gitt. Vi kan teste mindre areal. Status: 
Flere tiltak gjort - godt dokumentert - men - det vokser oss «over 
hodet».     

• Prinsdalsbekken - tursti/vei fra Lerdal til Hvervenbukta jobbes med. 
• Parkforslag utarbeidet for Nordstrandv nr 125 + 127 - følges opp. 
•

  

  

Trine/ 

L-E/Arne L 

Kjell/Liv J 

Liv J 

 

12-5/2022 Aktuelt 
• Klasserom i Friluft 

Skiltstativene er på plass.   
Skiltene er klare. Hjemmesidene er klare.   
BYM på Rustadsaga kan komme med benker og kubber. 
Og kanskje «leketre» til OleBjørns plass 
«Grand opening»?  Møte I gruppen avtales! 

• Skifte til egenlagde skiltrammer?  
• Turveiskilt (E9) på plass ved Stenbråtveien. 
• Oppgave-oppstilling (Sagstua, salg, elven, kontakter, aktiviteter) 
       Skjemaet ajourføres. 
• BYM-kontakt: (Nikolai Holm Varkold)? Ber om årlig tur til høsten. 
• Vi trenger bedre kontakt med Bydelene. Vi sender strategiplan (ikke 

klar) deretter møte. Kontaktperson i bydelen - Elisabeth Eide. 

NB !! Vi trenger på sikt yngre kontakter som kan være med i ledelsen 
av Miljøprosjekt Ljanselva, fint med tips om personer.  
Interessert: Håkon Berg Sundet      (+ Daniella)

  

Leif 

Sverre 

Styret 
  

Trine 

ALLE  
Torill



 

 

 
                       
                      tilsluttet 

 
 

Referat fra MiLja-møte 4. okt. på Sagstua 
 
Tilstede: Trine Johnsen, Leif Bertnes, Arne Lunde, Sverre Samuelsen, Ida E Hvoslef, Åse Julsvik, 

Lars-Evan Pettersson, Arne Andersen, Arild Hagness, Kjell Hatteland, Torill Syversen, 
Helge Viken, Liv Jorunn Eriksen, Randi K S Andresen, Trine Steen, Cato Fiksdal,  
Tore Sætre, Marius Haugen 
 

Sak  Ansvar  

01-6/2022 Referat fra møtet 4.10.. godkjent etter rettelse – legges ut på 
hjemmesiden. 
 

 

  

02-6/2022 Sagstua 

• ute:   
Dugnad vurderes. Dodør fikses.  
 
Skigarden - får stå inntil videre. Nytt skoleprosjekt? 
Trine tar kontakt med Åge Ringdal, Kastellet skole 
Kontakter eventuelt Folkemuseet, kanskje de kan være interessert i 
et Skigard-prosjekt?. 
 

• inne:  
Vasket vinduer mm. 

• drift/ansvar/oppgaver: 

  Oppgavene = fordelt.   Oversikten oppdateres.  
 

• bruk:  lite bruk? 

•  
•  Ansvar/oppgaver 
       Skjemaet ajourføres. 

Fra Leif: Prioriter oppgavene! Elvedalen høyeste prioritet! 
Vern om elvebredden. Husk på 10-årsgrense for levetiden på 
verneplan. Trolig er bedre vern nødvendig. 

 

 
 
Sverre og 
Arild 
 
Trine J 
 
 
 
 
Åse/Torill 
 
Sverre 
 
 
 
Leif 

 

03-6/2022 Arrangementer/elvevandringer 

• Østmarka Trail 27. aug. Meget vellykket 80+ deltagere, bra salg. 

• Frilufts-uken 3.-11. sept  - vår elvevandring 11.9. kl. 13 fra Ljabru 
Hovedgård. Tema: Sopp. 24 deltagere. Vi avsluttet ved Sagstua 
med vafler og drikke - og sopputstilling.Positive tilbakemeldinger!   

• «Miljødep-veteran»tur (28.9.) - ikke aktuell nå. 

• Åpning av «Klasserom i Friluft» 15.9 (Se mer under Aktuelt) 

• Befaring til OleBjørns plass og «klasserommet» før OEs høstmøte 

 

 

Leif ++ 

Trine ++ 

 

 

 

 

 

 



 

 

04-6/2022 Prosjekter /Arbeidsområder 
Stier/Veier   

• Bedre merking langs hele Ljanselven = løpende oppgave. 

• Hengebro: Ingrid B. Opdal, BYM, har arbeidet for ønsket bru 
/turvei over Urskogen. 

• Tursti vest for Prinsdalsbekken ved Hauketo st. Krever rydding + 
klopp. Tog-plattformen Hauketo vest flyttes 50 m sydover.  

• E9 langs Stenbråtveien – innspill fra BYM: utsiktsplattform.  
Vi (MiLja) har kommet med forslag til hvor turstien skal legges.  
BYM sier den ligger på listen over prioriterte turveistrekninger som              
ønskes utredet og realisert i 2022. Eierforhold Obos 

 
Elver/bekker/vann 

• Lusetjern – BYM/VAV-plan, også på OE-plan. VAV-status: 
forprosjekt laget. Holmlia områdeløft kan være en innfallsport. Vi 
pådrivere mot bydelen. Lusetjernbekken skisseprosjekt laget av 
Grindaker landskapsarkitekter. Vi undersøker status. 

• . 

• Vannmåler nedenfor Skullerudstua?  Planlagt; NVE-ansvar - sees 
på når nytt vanninntak fungerer.   
 

Fisk   
Vi må få hjelp av relevante etater for tilgang til både ressurser og 
fagkunnskap.  

• Fisk i elven?  Litt fisk i Liadalen.  Ved Hauketo akseptabelt.  

• Habitatforbedringer - BYM lagt steiner i Ljanselva nær OleBjørns 
plass i februar, i Liadalen 23.3. 

        Gytegrus og stener lagt ut ovenfor Sagdammen i juni. 

• Kulper i elven?  Hj Eide / Heidi Kristensen - utarbeider forslag. 
Interesse fra Hj. Eide, under arbeid. 

• Fisketrapp Hauketo: avh. av fisketelling / opp Kruttfossen. Nicolay 
Moe og Rune Bille Rørvik kan være aktuelle samarbeidspersoner.  

• Fisketeller nede ved fisketrappen? 
Leif: Det lar seg gjennomføre både praktisk og økonomisk. 
Utfordringen er å følge opp og følge med, i perioder nesten daglig, 
vedlikeholde telleren og bruke dataene. 

 

• Må få på plass rutine for å melde fra om, og få analysert død fisk. 
Konf. med BYM hvordan dette skal gjøres. Må også ha rutine som 
fungerer for tilfeller som skjer i løpet av helg mv.  
 
 

 
Sverre 

 

 

 

 

 

  

  

 

 

 

   

 

 

 

  

  

  

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Leif / Trine J 

 

05-6/2022 Byggesaker mv 
• Hauketo stasjon - flytting av perrong. Det bygges fylling (ikke 

mur) og bekken må flyttes.   Kvikkleire? Følges opp. 

 
 

 

 

06-6/2022 Brev/info/møter  
• Frivillighetsleder Elisabeth Eide ønsker en vandring med 

innvandrere/flyktninger/asylsøkere. Vi påtar oss en tur.      
• Oslo Elevforums visjonsdokument for en robust blågrønn politikk skal 

presenters på nyåret for Ljanselvas tre bydeler av oss. 
• Postdammen: Utbygger får ikke godkjent byggesøknaden som den er 

i dag. Huset nærmest dammen må som et minimum flyttes lenger vekk 
fra dammen, men foreslås å utelates. Det er stor skepsis til at området 
rundt dammen bebygges så brutalt som nå, dette gjeldes også all 
tilrettelegging for parkering. 

 

Trine 

 

 

 

 

Torill 

 

 



 

 

07-6/2022 Infoskilt, kart ol. – 

• Infoskilt – div, metall-skilt (A4) ”på lager”.   

• Turguide Ljanselva  –  I kasse ved Sagdammen og Hallagerbanen.    

• Prinsdalsbekken – info-skilt under arbeid. Vente til mulig adkomst. 

 
Arild 
  
 Liv Jorunn 

 

08-6/2022 Skoler/barnehaver   

• OE har penger - ønsker prosjekter for barn. Konkurranse for 
skoleklasser? Steinerskolen eller Stenbråten aktuell?  

• Lærere/undervisningsopplegg: kontakt med skoler.Hallagerbakken 
skole besøkt med powerpointforedrag for lærerne 20.09.2022   

  Knyttes opp mot Klasserom i Friluft.  

 
 
 
Tore/Trine 

09-6/2022 ElveRusken/dugnad 
•  

 

 

10-6/2022 Økonomi 

• Status 
God økonomi.  

 
Leif 

11-6/2022 Løpende Oppgaver/Ønsker 
• OleBjørns plass  

 
• Urskogen  

Samarbeid med NOA om faktakunnskap/biologisk mangfold. 
Trenger bedre vern? Kontakt: Sigmund Hågvar. Evt. kan det 
opprettes reservat etter naturmangfoldloven. 
(Eks.Ekebergskråningen ) Vi må sjekke grenser /eierforhold og 
lovens beskyttelseseffekt. Overlates til S Hågvar. 
Vi har VAV-kart gjennom Urskogen. 
 

• Reguleringsplaner langs elver 
Byggegrenser og vern – OE-oppgave – må på Bystyreplan. 
Leirskallen – jobbe for bedring mot PBE?  
Store problemer i  Høgåsv. 1. og nybygging ved Leirskallen.  

• Ljabru Elvepark  
                            
• Rydding av utvalgte partier for å få fram elva.  
• Tangenjordet (Kanadagullris).  ”instruks” lagt på hjemmesidene. 
       Oppfordring (FB): Brekk/kutt nye skudd!  Status: dugnad 20. juni,  

Vi prøver å skaffe RoundUp for landbruket for å ta knekken på 
ukruttet. TrineS går undercoverer.  

• Sagdammen (gjengroing) og østover (busk og kratt) B Bredesen. 
• Sibirkornell fjernes? (Mye ved Sagdammen) 
• Parkslirekne fjernes? Ved moskeen og Tangen. 4-års jobb - kutte + 

«RoundUp». Privat tillatelse gitt. Vi kan teste mindre areal. Status: 
Flere tiltak gjort - godt dokumentert - men - det vokser oss «over 
hodet».   
Se over, samme som Kanadagullris 
 

• Prinsdalsbekken - tursti/vei fra Lerdal til Hvervenbukta jobbes med. 
• Parkforslag utarbeidet for Nordstrandv nr 125 + 127 - følges opp. 

• Skifte til egenlagde skiltrammer - ved behov. 

 
  
 
 
  
 
Trine/ 
 
 
L-E/Arne L 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

Trine S 

 

 

 

Kjell/Liv J 

 

 

Liv J 

 

 

  



 

 

12-6/2022 Aktuelt 

• «Klasserom i Friluft» 
Ferdig - skiltene montert 13.9. Hjemmesiden ajour. 
 
BYM på Rustadsaga har kommet med benkematerialer. 
«Snorklipping» 15.9. ved byråd for oppvekst og kunnskap,  
Sunniva Holmås Eidsvoll. Barn fra Bakketoppen og Nordstrand 
kirkes barnehager og Stenbråten skole deltok. 
Omtale i Nordstrands Blad og fra Bydel Nordstrand.  

• OE-møte på Skullerudstua 19.9. med innledende tur fra/til Hauketo 
til «Klasserom i Friluft». 
 

• Fiskedød i Leirskallen pga. kloakk fra Lambertseter eller slam fra 
spyling av tankbiler? Bra med fisk ovenfor Sagdammen og i 
«Urskogen» (?) 
Sannsynligvis slam fra spyling.  
Dato for utslippet var 27.august, og det var 150 fisk som ble funnet 
døde.  
Oppgave-oppstilling (Møter, salg, elven, kontakter, aktiviteter) 

       Skjemaet ajourføres. (Eget detalj-skjema for Sagstua) 
• BYM-kontakt: ??? Ber om årlig tur til høsten. 
• Vi trenger bedre kontakt med Bydelene. Vi sender strategiplan (ikke 

klar) deretter møte. Kontaktperson i Nordstrand bydel - Elisabeth 
Eide. 
 

NB !! Vi trenger på sikt yngre kontakter som kan være med i ledelsen 
av Miljøprosjekt Ljanselva, fint med tips om personer.  
Interessert: Håkon Berg Sundet      (+ Daniella) 

 
 
 
  

 
Leif 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Styret 
  
 
Trine 

 
 

 
 
ALLE  
Torill 

 

 
 
 
Neste møte  30/11  kl 16.45 på Sagstua                   ref.Torill/Trine J                  2022-10-04 
  



 
                       
                      tilsluttet 

Referat fra MiLja-møte 30. nov. på Sagstua 

Til:  Trine Johnsen, Leif Bertnes, Arne Lunde, Sverre Samuelsen, Ida E Hvoslef, Åse Julsvik, 
Lars-Evan Pettersson, Arne Andersen, Arild Hagness, Kjell Hatteland, Torill Syversen, 
Helge Viken, Liv Jorunn Eriksen, Trine Steen, Cato Fiksdal, Tore Sætre, Marius Haugen 

Sak Ansvar

01-7/2022 Referat fra møtet 4.10. godkjent - finnes på hjemmesiden.

02-7/2022 Sagstua 
• Dodør og peisovn sjekkes 
• Skigardprosjekt -  positivt fra Kastellet skole 
•

Sverre 
Trine + + 

03-7/2022 Arrangementer/elvevandringer 
• Bydelen v/ E Eide ønsker en vandring med innvandrere, flyktninger, 

asylsøkere. I mai (?) 
• Vinterdag-lørdag 11.2.

04-7/2022 Prosjekter /Arbeidsområder 
Stier/Veier   

Elver/bekker/vann 

Fisk   
• Må få på plass rutine for å melde om, og få analysert død fisk. 
        Be BYM om råd. Møte avtales. Meldesystem (Mattilsynet/
Veterinærinstituttet)

Leif/Marius 

  

05-7/2022 Byggesaker mv 
•

06-7/2022 Brev/info/møter  
•       OEs visjonsdokument for en robust blågrønn politikk skal  

presenteres på nyåret - av oss - for våre 3 bydeler. Følges opp.
Trine

07-7/2022 Infoskilt, kart ol. – 
•

08-7/2022 Skoler/barnehaver   
• Klasserom-i-Friluft-presentasjon - se pkt 12

  

09-7/2022 ElveRusken/dugnad 
• Rydding av trær i Liadalen  
• Naturvernområde - intet skal fjernes. 
• Omregulering vurderes.  
• Stort tre over nedre bro Urskogen - i okt. Ordnet av Arne. 
•

Arild 
Trine 

Arne L 



Neste møte   6.2.2023   kl 16.45 på Sagstua                      Sverre S                  2022-11-30 
  

10-7/2022 Økonomi 
• Tilskuddsordninger - strøm  (ikke nødvendig) 
• Sparebank1 / Anders Opsahl - søke støtte til fx. Skigard (?) 
• Østensjøvannet venner - 40 år - 250 kr for bok - MiLja OK

  

Leif

11-7/2022 Løpende Oppgaver/Ønsker 
• OleBjørns plass  

• Urskogen  

• Reguleringsplaner langs elver 
• Ljabru Elvepark  
                            
•

  

  

12-7/2022 Aktuelt 
• «Klasserom i Friluft» 

Presentasjon laget. Møte med barnehager i bydelen 23.11. 
Presentert for Toppåsen skole  
Besøksbok ønskes av barnehager. Kasse settes opp. 

• Vernet område - en «utfordring? Se pkt 9. 
• Måling av veisalt i elven «avsluttes».  OE har sendt brev.  
• BYM-kontakt: Mallory Holien Mo (?) - Befaring 18.1. fra Hauketo kl. 

09:30. 
• Vi trenger bedre kontakt med Bydelene. Vi sender strategiplan (ikke 

klar) deretter møte. Se også pkt. 6.     
• Kontaktperson i bydelen - elisabeth.Eide@bns.oslo.kommune.no 

NB !! Vi trenger på sikt yngre kontakter som kan være med i ledelsen 
av Miljøprosjekt Ljanselva, fint med tips om personer.  
Interessert: Håkon Berg Sundet      (+ Daniella)

Tore 
  
Arne 
Trine 

Trine 

ALLE  
Torill


